



Referat fra OSK-møde i NA-Nordjylland 03.05.2018



1. Sindsrobøn og oplæsning af koncepter

2. Præsentationsrunde

Thomas Kasserer / Mødeleder

Carsten Sekretær

OSS Peter

GSR Johnny Serenity og formand H.I.

GSR Bibi Kom fri

GSR Jimmy Friheden

GSS Mia Addicts i bedring Mail adresse: miafuba@gmail.com

GSR Frederik Basic Blues samt Konvent formand.

GSR Andy Håbet samt Internetansvarlig.

GSR Michael Promise of Freedom samt kaffemand

Observatør

Ingen

Afbud eller ikke tilstede:

Helene Formand

GSR Lars VI kom til at tro

GSR Lisbeth Addicts i bedring

GSS Kenny Friheden

GSR Frank Håbet mail adresse: morksej@live.dk

GSS Thomas Håbet mail adresse: Berg85@live.dk

GRS Lasse Sammen kan vi

GSR Klaus Jens Langkniv

GSR Jeanette Lyset

GSS Allan Vi kom til at tro

GSR Thomas Trods forskelligheder

3. GSR Forum og Bestyrelsen Forum

1. Læs referat - snak vedrørende godkendelse

2. Læs dagsorden - snak vedr. Input/rettelser

3. En snak om de tilbagemeldingerne i evt. har med fra grupperne.

3. a. Punkter fra GSR Forum til diskussion under Eventuelt

Ingen punkter

4. Work – shop om Traditionerne 9. Tradition

Oplæst fra Basic Tekst og en kort diskussion i små grupper. Opsamling i den store Gruppe.

5. Godkendelse af referat

OK

6. Godkendelse af dagsorden

OK

7. Post til komitéen

Vi har ved en fejl oprettet en boks box nr. 1109 i Føtex Slotsgade 9100 Aalborg pris: kr. 3045,- pr. år. Der skal være et navn samt adresse tilknyttet post boxen. Pt. Er det Thomas og Helenes navn samt adresse, der er tilknyttet den.

Helene og Peter har nøgler til den.

OSK har spurgt RSK om, de vil benytte post boxen, når vi nu har operetten den. RSK har sagt OK.

8 GSR-rapporter

Det er vigtigt, at alle Grupper laver en GSR rapport, hvis de vil have noget med i referatet. Rapporten skal afleveres til sekretæren.

GSS Frederik Basic Blues

Donation kr.: 0

Der er Hyttetur den 2. weekend i Juni.

GSR Jeanette Lyset.

Donation kr.: 1000,-

GSR Lars Vi kom til at tro

Donation kr.: 0

GRS Andy Håbet

Donation kr.: 500,-

GSR Klaus Jens Langkniv

Donation kr.:0

GSR Jimmy Friheden

Donation kr.: 0

Er der nye tringuide?

GSR Fying Free

Donation kr.: 0

GSR Lisbeth Addikt i bedring

Donation Kr.:0

GSR Michael P. Promise of Freedom

Donation kr.: 0

GSR Johnny Serenity

Donation kr.:0

GSR Thomas Trods forskelligheder

Donation kr.: 0

GSR Bibi Kom fri

Donation kr.: 0

GSR Lasse Sammen kan vi

Donation kr.: 0

9 Tilbagemeldinger fra grupperne

Valg til OSK:

Valg af Næstformand: Ingen opstiller

Valg til O.I. Formand: Ingen opstiller

Valg af OSR: Peter stiller op og er valgt

Valg af ny OSS: Mia stiller op og er valgt.

Valg til RSK (se referatet fra RSK)

Ingen opstiller

10 OSR / OSS orienterer OSS Peter

I kan læse hele RSK referatet på NA Danmarks hjemmeside

Peter og Mia har ikke modtaget referat fra RSK, med de fortalte om nedenstående fra sidste møde:

Der er forslag om en ændring i forhold til, hvordan koncepterne skal fortolkes i RSK. Vi tager forslaget med på næste OSK møde, når Peter og Mia har fået et referat.

Der var en snak om Post boks i forhold til, at der skal knyttes en privatadresse til den.

Der mangler flere betroede tjenere i RSK og det har konsekvenser for, hvordan RSK fungerer med bl.a. mødelister og med en hjemmeside, hvor der er problemer med at få den til at fungere ordentligt.

OSK Nordjyllands forslag til en flyers blev ikke vedtaget, fordi der allerede er lavet en flyers.

De personer som OSK Nordjylland har stillet op til at stå for RSK mødet den 26, 27 og 28 april 2019 er godkendt og står nu for afholdelsen: David, Markus, Frederik, Cristina og Lisbeth samt Brønderslev NA der stiller med 3 personer.

Der skal udfærdiges en OSK rapport til RSK på næste OSK møde i august 2018.

11. Hvad skal vi have med til RSK

Punktet udsættes til næste OSK møde

12 Kassererens rapport

Tilbagemeldinger fra regnskabet

Hoved konto: kr. 21.520,-

Kontant beholdning: kr. Kasserer tæller ikke pengene op på grund af mange småpenge.

Litteratur konto: kr. 24.293,-

Konvent konto. Kr. 34.990,-

OSK Puljen kr. 10.001,67- kan bruges til, at Grupperne kan søge om hjælp til:

Litteratur

Nøgleringe

Pamfletter

MV.

Erhvervskonto i Banken: Den fungerer fint.

13 Næstformand orienterer og rapporter fra underudvalg

Konvent Frederik:

Næste konvent møde er torsdag den 21 juni kl. 18.30 på Cafe Væxt.

Konventmøderne går godt.

Der mangler formandsposter til bl.a. Cafeen. Der vil være hjælp og støtte om formandsposten til Cafeen.

Det er vigtigt, at vi finder egnede til formandsposterne. Husk at sige det i Grupperne.

Der bliver oprette Mobile Pay til konventet. Thomas opretter 3 numre på følgende underudvalg:

NOKNA Handelsvarer

NOKNA Registrering

NOKNA Cafe

Andy er ved at oprette en døgnboks til benyttelse under konventet.

Litteratur Thomas

Der er fejl ved flere af lydbøgerne af Basic tekst. Lydbøgerne kan returneres til Thomas.

Thomas bestiller nyt litteratur.

Helpline David Afbud

Der mangler folk til Helpline. Der er krav om 1. års clean time, sponser samt aktivt medlemskab af NA. Hvis man er interesseret, kan man henvende sig til David på tlf 52804583.

Afbud

H&I Formand Johnny

Der er samlet en gruppe til at tage sig af HI arbejdet. De forsøger at få kontakt til Kriminalforsorgen og forsorgshjem til afholdelse af HI møder.

HI udvalget vil gerne have deres egen kontantbeholdning til at få HI arbejdet i gang bl.a. til kørsel og afholdelse af møder mv.

OSK vedtog et udlæg på kr. 2000,- til HI arbejdet. Johnny har ansvar for økonomi og regnskab.

O.I. Vi har pt. Ingen på din post.

David tlf 52804583 tager imod posten fra O.I. som bl.a. står for mødelister mv., indtil der bliver valgt en ny formand.

Internetansvarlig Andy

Andy har lagt referater fra Økonomi underudvalg mv ud på NA's hjemmeside under OSK Nordjylland.

Der mangler stadigvæk nogle ting at blive lagt ud på hjemmesiden.

14. Eventuelt herunder punkter fra GSR Forum

Vi har problemer med mødelokalet til OSK møderne. Vi har kun et lille rum, hvor vi ikke kan være, hvis alle kommer til mødet. Desuden kommer der til at mangle et rum til afholdelse af GSR forum.

Frederik vil snakke med Cafe Væxt, om vi har mulighed for at låne et møderum om torsdagen evt. om mandagen til afholdelse af OSK møder.

15. Runde om hvordan mødet er gået

Afholdt

16. Sindsrobøn

17. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne (Udfærdiges af sekretær og formand efter mødet).

Grupperne opfordres til at finde egnede personer til følgende poster i OSK:

Valg af Næstformand

Valg til O.I. Formand

Grupperne opfordres til at finde egnede personer til følgende poster i RSK:

Se referatet fra RSK på hjemmesiden.

Det er vigtigt, at vi finder egnede personer i Grupperne til formandsposterne til konventet. Mød op på næste konventmøde.

18. Ny dagsorden

Formanden og sekretæren laver den og sendes med som vedhæftet fil.

Orientering til næste work- shop om traditionerne

10. tradition til næste OSK møde.

Mini workshop med traditionerne kan udskrives på nedenstående måde:

Gå ind på NA Danmark hjemmeside tryk på fanebladet i den øverste blå felt på "Service", rul ned og tryk på "Servicemateriale" og udskriv "Mini workshop for traditionerne".

Kærlig NA hilsen

Carsten H.